
Protokollsutdrag IdN sammanträde 2015-04-14 

Sida 1 av 2 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2015      § 43-61 
 

Tid: Tisdagen den 14 april  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-04-20 
 

 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

    

     

   

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande              Erik Odenlid  

Regina Kevius (M) vice ordförande              Nämndsekreterare 

Anders Lindell (MP) 

Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Emil Johansson (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) Tjänstgörande ersättare (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Billy Östh (M) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Kersti Ruthström tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Sophie Dahlberg utredare, Erik Odenlid nämnd-

sekreterare och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Anders Österberg (S) 

Josefin Salminen (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 
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§ 53 
Anläggande av konstgräs, motorikbana med mera på Rågsveds 
bollplan 
Dnr. 08.02.01/256/2015 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande:  
 

1. Idrottsnämnden godkänner investeringsutgiften om totalt  

7,0 mnkr netto efter avdrag för erhållet bidrag om 1,0 mnkr från Rågsveds IF samt 1,0 

mnkr från stadsdelsnämnd Enskede-Årsta-Vantör, för anläggande av konstgräs, 

motorikbana med mera på Rågsveds BP.  

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna tillägg till nuvarande hyresavtal 

med fastighetskontoret om cirka 0,6 mnkr år 1. 

 
ÄRENDET 
 
I idrottsnämndens investeringsplan för idrottsinvesteringar 2015 finns 7,0 mnkr upptaget för 

att anlägga konstgräs, friidrottsytor, motorikbana med mera på Rågsveds BP. Tidsplanen för 

genomförande är förlagd till kommande sommarperiod med ett färdigställande i oktober 2015.  

 

Fastighetskontoret behöver inte redovisa investeringsprojekt som understiger en kostnad om 

10,0 mnkr till fastighetsnämnden, eftersom kontorets förvaltningschef har delegationsrätt för 

projekt upp till detta belopp. Idrottsnämnden ska godkänna ett inriktnings- och 

genomförandebeslut för investeringsprojekt med en bedömd kostnad över 3,0 mnkr.  

 

Projektering och genomförande av projektet drivs i enlighet med gränsdragningslistan av 

fastighetskontoret och idrottsförvaltningen medverkar.  

 

Totalkostnaden bedöms till 7,0 mnkr inom investeringsramen, vilket medför en hyreshöjning 

för idrottsnämnden med 0,6 mnkr år 1.  

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

 
 

 


